
Zápisnica č. 13/2011 
z rokovania V - STU zo  dňa  23. 5. 2011 

 
Prítomní:   Biskupič Stanislav, Horňák František, Peciar Marián, Redhammer Robert, Ţalman Milan, 

Ţideková Helena  
Ospravedlnený: Sokol Milan 
Prizvaní: Mešková Ľubica (riaditeľka VUS Technik STU, Svoboda Peter (riaditeľ CAŠ STU) 
 
Program:   
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Správa o činnosti Centra akademického športu STU 
3. Správa o činnosti VUS Technik STU 
4. Transformácia Ústavu inţinierskych štúdií  STU 
5. Rôzne 

   
Predloţené materiály:     
1. Správa o činnosti CAŠ STU (riaditeľ CAŠ STU) 
2. Správa o činnosti VUS Technik (riaditeľka VUS Technik STU) 
3. Návrh transformácie Ústavu inţinierskych štúdií  STU (pror. Horňák) 
4. Zahraničné podujatia – jún aţ september 2011 (pror. Horňák) 
5. Akadémia – Vapac 2011(pror. Peciar) 
6. Navrhované rady na STU (pror. Peciar) 
 
Rokovanie otvoril rektor.  
 
K bodu 1 Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
Úloha č. 8/8/2011 
Úloha č. 1/11/2011 
Úloha č. 1/12/2011 
 
Nesplnené úlohy 
Úloha č. 2/8/2011, termín predĺţený do 6. 6. 2011, počet predĺţení: 4 
Úloha č. 2/11/2011, termín predĺţený do 6. 6. 2011, počet predĺţení: 3 
 
K bodu 2 Správa o činnosti Centra akademického športu STU  

Bod rokovania uviedol rektor. 
K bodu rokovania bol prizvaný riaditeľ CAŠ STU (P. Svoboda), ktorý informoval  o činnosti ústavu 
podrobnejšie: 

 cieľom je získavať stálych (zmluvných) klientov 

 je potrebné hľadať efektívne formy pre spravovanie športovísk 

 zvýšenie trţieb v roku 2010 o cca 40 % v porovnaní s rokom 2009 

 zvýšenie nákladov súvisí so zvýšenými nákladmi na energie  

 zvýšenie odpisov súvisí s prevzatím objektu na ŠD Mladosť a so začiatkom prevádzkovania 
nafukovacej haly  

 ceny za poskytované sluţby sú porovnateľné s cenami iných zariadení 
 
rektor 

 je potrebné orientovať sa na novoprijatých študentov (zľavy - napr. zníţenie ceny klubových 
kariet) 

 je potrebné začať oslovovať klientov a partnerov z ponukami pre ďalší akademický rok 
 
Uznesenie č. 1/13/2011 
V-STU prerokovalo predloţený materiál.   
V-STU deklaruje nespokojnosť s výhľadom ekonomiky. Je potrebné hľadať ďalšie moţnosti na jej 
zlepšenie v strednodobom výhľade. 



Úloha č. 1/13/2011 
V- STU ukladá pripraviť návrh opatrení pre zvýšenie záujmu študentov. 
Z: Mgr. Svoboda 
T: 6. 6. 2011 
 
Úloha č. 2/13/2011 
V- STU ukladá pripraviť prehľad cien športovísk CAŠ STU a ich porovnanie s konkurenčnými 
športoviskami. 
Z: Mgr. Svoboda 
T: 6. 6. 2011 
 
K bodu 3  Správa o činnosti VUS Technik STU 
 
Bod rokovania uviedol rektor. 
K bodu rokovania bola prizvaná riaditeľka VUS Technik STU (Ľ. Mešková), ktorá podrobne 
informovala o činnosti súboru. 
 
rektor 

 je potrebné vyuţiť prezentáciu  súboru aj pre získavanie nových študentov 
 
kvestorka 

 informovala sa o spôsobe vyuţitia honorárov získaných za účinkovanie zloţiek súboru 
 
Peciar 

 je potrebné formálne doriešiť názov súboru v súlade s univerzitnou legislatívou (Štatút STU, 
Organizačný poriadok, ...) 
 

Uznesenie č. 2/13/2011 
V-STU prerokovalo predloţený materiál. Ekonomickou stránkou aktivít VUS Technik STU sa bude 
V-STU ďalej zaoberať. 

K bodu 4 Transformácia Ústavu inžinierskych štúdií  STU 
Bod rokovania uviedol rektor. 
Materiál prezentoval pror Horňák. 
 
Uznesenie č. 3/13/2011 
V-STU prerokovalo predloţený materiál a schvaľuje transformáciu ÚIŠ STU.  
Materiál bude predloţený na rokovanie KR STU  a AS STU. 
 
Úloha č. 3/13/2011 
V – STU ukladá spracovať koncepciu prípravy, zabezpečovania štúdia zahraničných študentov a 
internacionalizáciu štúdia na STU a jej  zapracovanie do Dlhodobého zámeru rozvoja STU. 

Z: pror. Horňák 
T: 16. 6. 2011  

K bodu 5 Rôzne   

Bod rokovania uviedol rektor. 
 
K dostavbe FIIT 
rektor 

 informoval o aktuálnej situácii v rokovaniach s MF SR a MŠ SR 

 je nevyhnutné jednoznačne stanoviť čo všetko bude financovať STU a čo bude hradiť FIIT 
(vrátane celého navýšenia hrubej stavby) 

 
K zahraničným podujatim na obdobie jún – september 2011 
Materiál prezentoval pror. Horňák. 
 



 
Uznesenie č. 4/13/2011 
V-STU prerokovalo predloţený materiál. 
V-STU schvaľuje: 
- účasť na seminári o rankingu (17. 6. 2011, Belgicko, Brusel, pror. Horňák) 
- účasť na stretnutí rektorov 4TU (15. – 17. 9. 2011, ČR, Praha, rektor, prorektori - Biskupič, 
Horňák, príp. ďalší podľa dohody). 

K účasti na veľtrhu Akadémia – Vapac 2011 

Materiál prezentoval pror. Peciar. 
 
Uznesenie č. 5/13/2011 
V-STU prerokovalo predloţený materiál a schvaľuje účasť STU  na veľtrhu Akadéma  -Vapac 
2011, ako aj s jej realizáciu v inovovanej podobe (menšia plocha, univerzitná účasť 
reprezentovaná hlavne študentmi). 
Materiál bude predloţený na rokovanie KR STU. 
 
Úloha č. 4/13/2011 
V-STU ukladá pripraviť metodicky a zabezpečiť  organizačne účasť STU na veľtrhu  Akadémia – 
Vapac 2011, a to v spolupráci s prodekanmi pre vzdelávanie, vzťahy s verejnosťou  a zástupcami 
študentov. 
Z: pror. Horňák, pror. Peciar  
T: prerokovať operatívne s dekanmi a dopracovať pred termínom konania  KR STU 
 
K navrhovaným radám 

Materiál prezentoval pror. Peciar. 
 
Uznesenie č.6/13/2011 
V-STU prerokovalo predloţený materiál a schvaľuje rady v nasledovnom zloţení: 

Rada IKT  
(S. Biskupič, P. Horváth, V. Joklová, A. Gatial, M. Foltin, J. Peterka, K. Prikkel, B. Bielek,  
T. Krajčovič, J. Lajčák, J. Dzivák, J. Škoda, J. Otčenáš, M. Repta, M. Potočár, R. Stovíček) 

Rada projektu AIS 
(S. Biskupič, F. Horňák, M. Bakošová, M. Kotočová, P. Makýš, I. Ščepka, P. Telek, M. Huba, P. 
Schreiber, J. Ilkovič, D. Kráľovičová, T. Ţemberyová, M. Búciová, S. Sekretár, K. Rešetová) 

Riadiaca rada EIS 
(H. Ţideková, P. Horváth, E. Lopašovská, L. Vanáková, E. Nemetzová, P. Telek, Ľ. Palatinusová, 
T. Šatura, V. Ţúbor, G. Kuzmová, A. Klejová, F. Hulík, E. Tarová, E. Košuthová, Ľ. Onderková, M. 
Čuntala) 

Rada CAŠ 
(M. Sokol, M. Bobrík, A. Cepková, I. Kotuliak, P. Miklovič, V. Benko, M. Merica, A. Ház) 

Redakčná rada časopisu Spektrum 
(M. Peciar, I. Šajbidorová, M. Petráš, I. Dorotjaková, M. Hutňan, M. Foltin, V. Kocianová, B. Hučko, 
Z. Marušincová, I. Páleník, T. Sikorová, D. Špirková, E. Troščáková, P. Telek) 
 
K Vydavateľskej rade 

rektor  

 navrhuje nominovať do rady prodekanov pre vzdelávanie, nakoľko  hlavná činnosť pre fakulty 
je vydávanie učebnej literatúry 

Definitívne zloţenie rady bude upresnené po komunikácii s dekanmi fakúlt. 
 



K Rade ÚZ MMC 

 do rady musia byť nominovaní študenti a pracovník pre oblasť PR 
 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Z. Mokošová      23. 5. 2011 
Schválil: prof. Ing. M. Peciar, PhD., prorektor STU  24. 5. 2011  


